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Pan
Mirosław Gabrysiak
Wiceprzewodniczący
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Przewodniczący,

w nawiązaniu do interpelacji w sprawie poprawy organizacji ruchu przy Giełdzie Kaliskiej
informuję o stanowisku Zespołu do spraw organizacji ruchu.

Przedstawiciel Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji w Kaliszu zobowiązał
się do monitorowania sytuacji i w razie potrzeby podjęcia ręcznej regulacji ruchem drogowym.

Jednocześnie Zespół do spraw organizacji ruchu przychylił  się do propozycji przywrócenia
dwukierunkowego ruchu kołowego na ul. Nad Prosną (na odc. ul. Antyczna – ul. Wykopaliskowa)
wyłącznie  dla  samochodów  osobowych.  Zarząd  Dróg  Miejskich  przygotowuje  projekt  stałej
organizacji  ruchu  wprowadzający  niezbędne  zmiany  w  oznakowaniu  drogowym.  Po  uzyskaniu
pozytywnej opinii Komendanta Miejskiego Policji w Kaliszu oraz po jego zatwierdzeniu niezwłocznie
umieszczone  zostanie  oznakowanie  przywracające  dwukierunkowy  ruch  wyłącznie  dla  pojazdów
o dopuszczalnej masie całkowitej do 2,5 t.

Ponadto  informuję,że  trwa  budowa  połączenia  ul.  Ks.  Jolanty  z  ul.  Budowlanych,
w wyniku której  powstanie  alternatywny  dojazd  do  giełdy.  Po  jej  zakończeniu  planowanym  na
październik  2024 roku sytuacja  w ruchu drogowym przy  Giełdzie  Kaliskiej  z  pewnością  ulegnie
poprawie.

                                                                                                Z wyrazami szacunku

                                                                                                  

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

ZPA.0003.19.2023                                                                     Kalisz, 18 maja 2023 r.

                                                      

Pan
Mirosław Gabrysiak
Radny
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,  

w odpowiedzi na interpelację w sprawie poprawy organizacji ruchu przy 
Giełdzie Kaliskiej informuję, że powyższa sprawa została przekazana do 
rozpatrzenia przez Zespół ds. organizacji ruchu. Działa on jako ciało opiniodawcze 
przy Prezydencie Miasta Kalisza i składa się z przedstawicieli Zarządu Dróg 
Miejskich, Komendy Miejskiej Policji i Straży Miejskiej Kalisza.

Po zajęciu stanowiska przez Zespół, udzielona zostanie Panu Radnemu 
odpowiedź.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                                         




